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Abstract (en)
With this air-conditioning system for the passenger compartment of high-speed elevator cabins (1), an air flow produced during travel by the dynamic
pressure of the elevator cabin (1) passes into the passenger compartment of the elevator cabin (1) at a low inflow velocity. Several ventilation slots
(14) of a ventilation device (13) which lie one above the other and lead into the passenger compartment of the elevator cabin (1) are arranged in the
lower part of a ventilation duct (15) extending over the entire height of the elevator cabin (1). The total cross-section of the ventilation slots (14) is
roughly twice as large as the cross-section of the ventilation duct (15). The ventilation slots (14) are formed by punched-out portions (18) of a plate
girder (16) on which strips (21) of a laminated plastic plate which are additionally cut to size on the passenger-compartment side can be adhesively
bonded and on which a perforated reinforcing plate (19) is attached to the rear side at certain spots. The reinforcing plate (19) has perforations (20)
which are distanced from the plate girder (16) by folds (24) arranged in the longitudinal direction of the ventilation slots (4). The cross-section of the
perforation (20) is at least as large as the cross-section of the associated ventilation slot (14). <IMAGE>

Abstract (de)
Mit dieser Einrichtung für die Belüftung des Passagierraumes von schnellaufenden Aufzugskabinen (1) gelangt ein durch den Staudruck der
Aufzugskabine (1) während der Fahrt erzeugter Luftstrom bei kleiner Einströmgeschwindigkeit in den Passagierraum der Aufzugskabine (1). In
einem über die ganze Höhe der Aufzugskabine (1) sich erstreckenden Lüftungskanal (15) sind im unteren Teil mehrere übereinanderliegende in
den Passagierraum der Aufzugskabine (1) mündende Lüftungsschlitze (14) einer Lüftungseinrichtung (13) angeordnet. Der Gesamtquerschnitt
der Lüftungsschlitze (14) ist ungefähr doppelt so gross ist wie der Querschnitt des Lüftungskanals (15). Die Lüftungsschlitze (14) werden durch
Ausstanzungen (18) aus einem Blechträger (16) gebildet, auf welchem zusätzlich auf der Passagierraumseite zugeschnittene Streifen (21) einer
Schichtstoffplatte aufgeklebt sein können und auf welchem auf der Rückseite ein perforiertes Verstärkungsblech (19) aufgepunktet ist. Das
Verstärkungsblech (19) weist Perforationen (20) auf, welche durch in der Längsrichtung der Lüftungsschlitze (4) angeordnete Abkantungen (24)
vom Blechträger (16) distanziert werden. Der Querschnitt der Perforation (20) ist mindestens gleich gross, wie der Querschnitt des zugehörigen
Lüftungsschlitzes (14) <IMAGE>
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